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VODOOPSKRBA I ODVODNJA CRES LOŠINJ D.O.O. 
CRES, Turion 20/A 
SKUPŠTINA DRUŠTVA 
 
Mali Lošinj, 27. kolovoza 2020.  
Broj: VIO – 02/20-1/4-I 

 

Z A P I S N I K 
sa 18. (osamnaeste) sjednice Skupštine Društva 

 
 
Osamnaesta sjednica Skupštine Društva održana je u prostorijama Grada Mali Lošinj dana 27. 
kolovoza 2020. godine s početkom u  12:30 sati. 
Prisutni: 
1. Anto Nedić - dogradonačelnik Grada Mali Lošinj, po punomoći gradonačelnice Ane Kučić. 
2. Kristijan Jurjako – gradonačelnik Grada Cresa. 
3. Elvis Živković - predsjednik Gradskog vijeća Grada Mali Lošinj. 
4. Neven Kruljac - član uprave društva. 
5. Dejan Ćormarković - direktor Elektro-vode d.o.o. 
6. Tomislav Ugrin  - revizor HLB inž. biro d.o.o. 
7. Kristina Krivičić Ugrin  - revizor HLB inž. biro d.o.o. 
8. Lino Sinčić, prijašnji član uprave Društva. 
 
Zapisničar: 
Duško Mirković 
 
Anto Nedić dogradonačelnik Grada Mali Lošinj  je otvorio sjednicu Skupštine Društva, te je 
predložen  slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Skupštine Društva. 
2. Izbor novog Predsjednika Skupštine na dvije godine. 
3. Usvajanje financijskog izvještaja o poslovanju Društva za 2019. g.  
4. Usvajanje Odluke o utvrđivanju financijskih izvještaja 
5. Imenovanje revizorske tvrtke za izvršenje revizija temeljnih i konsolidiranih izvještaja 

za 2020.g. 
6. Razno 

 
Jednoglasno se usvaja dnevni red, te se prelazi na raspravu i odlučivanje po dnevnom redu 
kako slijedi: 
 
Ad.1. Skupština Društva jednoglasno donosi  Odluku  usvaja se zapisnik sa 17. sjednice 
Skupštine Društva. 
 
Ad.2. Gosp. Anto Nedić je dao obrazloženje da se svake  dvije  mijenja Predsjednik Skupštine 
te da iduće dvije godine treba biti gradonačelnik Kristijan Jurjako o čemu se jednoglasno 
donosi Odluka o izboru novog predsjednika Skupštine Društva Kristijana Jurjako, koji 
preuzima daljnje vođenje sjednice. 
 
Ad.3.  Član uprave gosp. Neven Kruljac je dao obrazloženje materijala za ovu točku su 
dostavljeni svim prisutnima,  te je istaknuo da  izgradnja  uređaja za pročišćavanje voda  
zahtijeva povećanje troškova,   da je zakonski (pravilnikom) regulirano da postoji dio cijene 
koji se iskazuje za pročiščavanje vode, da  su radi desalinizacije vode na Susku i Unijama 
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povećani su troškovi potrošnje kako je to vidljivo u dostavljenim materijalima za ovu točku. 
Pokazana je tablica gdje se vidi da imamo najnižu cijenu na području naše županije, 
obrazložena je realna situacija iz koje je vidljivo da je  potrebno povećanje cijena, s obzirom na 
trošak, da bi se društvo vratilo na pozitivno poslovanje, važno je da se vratimo na pozitivne 
tendencije. Ima dosta ulaganja kao npr. na Iloviku.  Gosp. Anto Nedić daje na glasanje ovu 
točku i  donosi se Odluka: 
Jednoglasno se prihvaća financijski izvještaj o poslovanju Društva za 2019.g. 
  
Ad.4. Gosp. Tomislav Ugrin je dao tumačenje o rizicima, te je dao obrazloženje na pitanje tko 
će platiti obnovu infrastrukture? Navodi da je trošak  amortizacija vrlo velik  oko 13 milijuna 
za obnovu postojeće imovine, a prihodi su oko 9 milijuna,  da su vlastita sredstva su manja za 
obnovu infrastrukture za oko  od 5. milijuna kn. Postavlja se pitanje likvidnih sredstva za 
obnovu imovine iz jedinica lokalne samouprave jer je to potrebno nadoknaditi. Problem nije 
sagledan na razini države, te da je to problem o kojem danas nitko ne govori. Gđa. Kristina 
Ugrin  je upozorila da se obrati pažnja da je bitno  voditi materijalno komunalnu  infrastrukturu 
na način  da je usklađeno prema GIS-u , da se zna gdje je cijev u knjigama i fizički,  da takav 
veliki  problem postoji u vodovodu Rijeka, da je potrebno da stope amortizacije budu  
adekvatne, mora se znati financijska vrijednost postojećeg vodovoda, to su potencijalni rashodi, 
te da je potrebno strateško planiranje. Nakon već održane rasprave daje na glasanje ovu točku i 
jednoglasno se donosi Odluka: Jednoglasno se prihvaća utvrđivanje financijskih Izvještaja za 
2019.g. 
 
Ad.5. Revizor te je napomeno da je i za ovu godinu potrebno donijeti odluku o imenovanju 
revizorske tvrtke, tj. da se ponovno imenuje tvrtka HLB Inženjeski biro d.o.o. za cijenu koja je 
bila prethodnih godina tj. 50.000,00 kn bez PDV-a. 
Donosi se Odluka o imenovanju revizorske tvrtke HLB Inženjerki biro iz Rijeke po cijeni od 
50.000,00 kn bez PDV-a. 
 
 
Ad.6. Pod točkom razno gosp. Elvis Živković je postavio pitanje vezano za gradnju vodne 
građevine u Nerezinama. Gosp. Neven Kruljac je istaknuo da je tijeku postupak vezano za 
radove, da će ići natječaji, a tako je dao izvješće da će ići na natječaj   gradnja vodnih građevina 
u Cresu za Gavzu, kao i za već spomenute građevine u  Sv.Jakovu i Nerezinama.  
 
Sjednica Skupštine Društva dovršena je u 13:30 sati. 
 
 
Zapisničar:       Predsjednik Skupštine: 
Duško Mirković      Kristijan Jurjako 
 


